
 

 

 
 
 
Geachte commissieleden, 
 
Namens uw voorzitter, de heer J.P.A. van Rooij, nodig ik u uit voor de vergadering 
van de raadscommissie Beheer en Verkeer op woensdag 12 februari 2014 om 20.00 
uur in de Oude Raadzaal op het Stadhuis.  
 
Afspraken en planning 

De toezeggingen uit commissie en raad van januari kunnen verwerkt worden in de 
LTA. 
 
Op de LTA en de IM-lijst vindt u in blauw (o.m.) de voorstellen om punten af te 
voeren als zijnde afgehandeld. 

NB: wij hebben als griffie een paar wijzigingen in de opzet van de LTA aangebracht. De 
kolommen ‘vraag aan de raad’ en ‘programmanummer’ hebben we verwijderd omdat die 
o.i. weinig toevoegden en ook weinig werden gebruikt. Ook met de kleurtjes gaan we wat 
anders werken. Rood is niet langer een verwijzing naar de strategisch-politieke agenda 
i.c.m. een raadsbehandelplan (is nauwelijks van de grond gekomen), maar geeft nu aan dat 
dit item naar verwachting een bespreekpunt wordt. De gele arcering bij grote kadernota’s 
hebben we geschrapt, werd nauwelijks gebruikt en was ook wel erg opzichtig. Blauw geeft 
zoals de laatste tijd al gebruikelijk aan welke wijzigingen er zijn t.o.v. de vorige maand. 
 

Conformstukken 

U wordt voorgesteld een nieuw parkeervergunningensysteem aan te schaffen, omdat 
het huidige systeem niet meer wordt ondersteund door de leverancier. Wij gaan er 
vanuit dat dit geen discussie oplevert. 
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De budgetaanvraag voor The Passion verdient eigenlijk – gezien de omvang en 
uitstraling van het project - een plek op de discussielijst. Gelet op de overvolle 
agenda moesten we echter keuzes maken en hebben we toch gekozen voor de 
conformlijst, omdat we hierover uiteindelijk weinig verschil van inzicht verwachten. 
De voorzitter geeft u echter alle ruimte om een paar zinnen aan dit voorstel te wijden. 
 
Met betrekking tot de deelneming aan het op te richten warmtebedrijf WarmteStad 
Holding BV – een concept-collegebesluit – wordt u in de gelegenheid gesteld 
wensen en bedenkingen in te dienen. Omdat wij niet verwachten dat daar veel 
gebruik van zal worden gemaakt – en dat ook het verzoek om een 
bestemmingsreserve in te stellen op weinig tegenspraak hoeft te rekenen – hebben 
wij vooralsnog voor de conformlijst gekozen. Verzoek om wensen en bedenkingen 
(en/of verzoek om bespreking) uiterlijk vrijdag 7 februari  aan te geven bij 
ondergetekende. 
NB de geheime financiële bijlage treft u achter inlogcode aan. 
 
Sterke Stammen 

In uw vergadering van 9 oktober jl. hebt u gesproken over een tussendocument op 
weg naar een nieuwe bomenstructuurvisie. Het verslag daarvan is aan de agenda 
gehangen. De definitieve visie ligt nu voor, met een uitgebreid inspraakverslag. Een 
ingekomen brief van de bewoners Kraneweg heb ik ook (maar dan achter inlog) aan 
de agenda gehangen. 
 
Eerlijke brommers 

De fracties van GroenLinks en de Partij van de Arbeid hebben een initiatiefvoorstel 
geschreven dat beoogt te komen tot een scooterbeleid voor de gemeente Groningen. 
Ze hebben aangegeven geen behoefte te hebben aan een preadvies van het college. 
Daarom kan het direct in de commissie worden geagendeerd.  

Zoals u weet gelden voor de bespreking van initiatiefvoorstellen alternatieve 
spreek(tijd)regels: eerst komen de niet-indienende fracties aan het woord, vervolgens het 
college (dat zoveel spreektijd krijgt als er gemiddeld door de fracties is gebruikt) en tenslotte 
de indiende fracties (die een derde van de totaal gebruikte spreektijd voor dit onderwerp 
krijgen, die wordt afgetrokken van de totale spreektijd van het college).  

 

Tunnel Paterswoldseweg 

In de vorige commissievergadering is afgesproken dat er een bijeenkomst over de 
ondertunneling van de Paterswoldseweg zou worden belegd voor commissie en 
omwonenden. Inmiddels hebben veel fracties zelf al een ontmoeting met 
omwonenden hierover gehad, en zij zijn gezamenlijk tot de conclusie gekomen dat 
openbare bespreking van dit onderwerp in de raadscommissie wenselijk is. De 
bewoners willen graag dat de fracties zich over dit onderwerp uitspreken. De fracties 
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willen graag de reactie van het college vernemen op de bezwaren van de 
omwonenden. Ook de vraag of de alternatieven die bewoners hebben aangedragen 
zouden moeten worden doorgerekend kan aan de orde komen. Een ingekomen brief 
van de Badstratenbuurt is (achter inlog) aan de agenda gehangen. 

De beoogde informele sessie waarover eerder is gesproken kan uiteraard – als u dat 
wenst – daarnaast nog gewoon doorgaan. Vooralsnog lukte het echter niet om daar 
een geschikte datum voor te vinden, daarom leek het ons goed om eerst dit debat af 
te wachten, en dan verder te zien. 

Zuidelijke Ringweg 

GroenLinks heeft verzocht om agendering van de beantwoording van hun 
schriftelijke vragen over de inpassing van de nieuwe Zuidelijke Ringweg (november 
2013). De antwoorden laten wat de fractie betreft te wensen over, men hoort graag 
wat de rest van de commissie daarvan vindt. Het betreft met name de vraag over de 
luchtkwaliteit. De fractie is verzocht om zo spoedig mogelijk met bespreekpunten te 
komen. 

Financiële situatie OV-bureau 

De collegebrief over dit onderwerp (uit november jl.) stond aanvankelijk 
geagendeerd voor uw vergadering van december, maar is toen doorgeschoven naar 
januari. In januari is echter verzuimd hem op de agenda te zetten, daarom doen we 
dat nu alsnog. Daarbij tekenen we wel aan dat het onderwerp wellicht reeds aan de 
orde is geweest tijdens de OV-sessie van 19 december (dat wordt nl. in de brief 
aangekondigd, maar zowel uw voorzitter als griffier waren hierbij niet aanwezig). 
Daarnaast wordt de begroting van het OV-bureau aangekondigd voor april a.s., dus 
dan zou het onderwerp nog uitgebreid terug kunnen komen. Daarom hebben we dit 
punt nu aan het eind van de agenda geplaatst. 
 
Met vriendelijke groet,  
namens de voorzitter, 
 
 
 
Wolbert Meijer 
Raadsadviseur 


